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ASSEMBLEA GENERAL DEL 22 DE SETEMBRE DE 2022 
 

 
Lloc  Sala d'actes del Casal de Barri  
 
Data  

 
22setembre 2022 

 
Hora Inici - Finalització  

 
De 19:00 h. a 21:00 h.  

 
Assistència  

 
17 persones en presencial  
Tots els membres de la junta 
Coordinadors/es dels projectes 

  

 

 

 
ACORDS: 

 

1.- Lectura i aprovació de l'acta anterior de 13/05/2021. S’aprova per unanimitat. 

2.- Nous socis. No tenim noves sol·licituds d’alta.  

3.- Tancament econòmic 2021. Antònia ens fa un panorama general dels comptes que 
ara estaran penjats a  https://peca2.org/archivos/1602. Aprovats per unanimitat. 

4.- Pressupostos 2022. Antònia i les coordinadores dels projectes ens fan una previsió 
d’ingressos pel 2022. Sense al·legacions. També els podeu trobar a 
https://peca2.org/archivos/1602 

De cara a 2023 plantegem fer un pressupost realista i ajustat als ingressos i despeses 
previstos.  

A 2022 han baixat els ingressos per tallers al Casal i al augmentar el percentatge de la 
promoció esportiva han baixat els del Poliesportiu, tot i que la recuperació de 
l’activitat  
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post-covid  i el tenir menys despesa ho ha contrarestat en part. Caldrà revisar i 
augmentar els ingressos propis ja que hem aprovat una pujada salarial de les 
treballadores que tenen una nòmina inferior respecte al conveni col·lectiu (neteja i 
vigilant del poliesportiu). També farem una pujada d’un 2% a la resta de la plantilla pel 
2023 si els comptes ho permeten per que puguin recuperar part del poder adquisitiu 
perdut per la pujada de la inflació, pèrdua mai recollida als convenis. 

També haurem d’augmentar els ingressos de les administracions sol·licitant augments 
de les  aportacions via addendes al conveni i ambuna proposta d'annex a la 
pròrroga del contracte de gestió del poliesportiu que hem enviat a Districte. 

El projecte 9barris Acull ja té CIF propi i funciona autònomament i des de PECA2 ja s’ha 
efectuat el traspàs dels fons que els pertanyien. 

5.-Relacions amb les administracions. Districte ha enviat requeriments de 
documentació per la pròrroga dels convenis amb PECA2 2023. Queden pendents de 
signar les sol·licituds de pròrroga. Es va fer comissió de seguiment del Poliesportiu 
(28/4/2022)on es van recordar les necessitats de l’equipament. Està prevista una altra 
a la tardor i no tenim convocatòria de la del Casal de Barri. 

El dia 6 d’octubre de 2022 tenim reunió amb Regidoria, Gerència i Consellera tècnica 
per: 

-Presentació nova Junta i nou Coordinador del Casal 

-Presentació novetats Peca; enfortiment gestió cívica i augment d'ingressos propis. 
Externalització bar del Casal 

- Necessitats estructurals d'equipaments culturals i esportius a Prosperitat 

- Pèrdua del poder adquisitiu dels treballadors. 

- Necessitats Casal; ampliació, lavabos nous i insonorització espai superior. 

- Necessitats Poliesportiu; vigilant i neteja tot el cap de setmana, Problemes de 
climatització a oficines i a les pistes, pintura de pista. Petició d’annex al conveni per 
pagar els vigilants i neteja de cap de setmana. 
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6.- Novetats dels projectes  

6.1 Casal de Barri 

Arantxa, ens explica que ha augmentat la participació a les Gestores i que s’ha reforçat 
amb un procés participatiu molt enriquidor. També es fan gestores temàtiques per 
tractar temes amb més profunditat. 

S’ha reforçat la qüestió de feminisme i gènere amb la comissió feminista. 

S’ha augmentat la varietat a la programació. 

Sobre els taller s’ha reduït l’oferta, especialment a les tardes, per poder tenir la sala 
d’actes lliure per poder fer ús dels espais per altres temes 

Es demanaran uns nous lavabos a la reunió amb Districte. 

Explica que l’externalització del bar, a càrrec del col·lectiu de Les Rudes, funciona amb 
dificultat per problemes interns i de financiació i que hem decidit donar més temps per 
poder consolidar el projecte, però estar més a sobre amb la comissió de bar.Proposem 
que presentin projecte per l’any vinent a PECA per poder avaluar millor. 

Adrià, el Coordinador de l’equipament ens explica que la presència mitjana a les 
gestores és d’unes 12 persones. També que s’ha recuperat la programació i activitats 
post-covid i ens fa una panoràmica de les activitats, tallers i comissions que hi 
treballen. Comenta que han sorgit noves comissions amb molta força com la Penya 
excursionista i les Marikaraokes. 

També explica que s’ha treballat el protocol contra agressions masclistes i el procés 
participatiu per millorar la gestió del Casal. 

 

 

6.2 Poliesportiu.  

Aitor fa una breu explicació de les propostes i actuacions de Peca fent esment que per 
la nova Peca2 el poliesportiu és tan important com el Casal i posant en valor que hem 
incrementat la presència de membres de Peca en les Gestores amb el que hem 
millorat comunicació amb els Clubs i suport a les treballadores. 
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L'any 2021 vam fer una forta inversió en materials i confort amb recursos propis i 
l’Ajuntament va fer millores a l’equipament. S'ha aconseguit la ventilació forçada tot i 
que encara no funcioni correctament. 

Vam poder començar a funcionar normalment postCovid. 

S'ha millorat les condicions dels clubs contractant un ajudant pels caps de setmana tot 
i que encara no cobreix la major part de l'horari i els clubs han de pagar la persona que 
els substitueix. És un tema que lluitarem a la propera reunió amb Districte. 

Hem apostat per pujar tarifes en els dos anys següents atès que feia molt de temps 
que no s'hi pujaven i volem aconseguir més ingressos propis per poder afrontar els 
augments de sous dels treballadors i poder fer més participació en autogestió. És 
d'agrair l'esforç que faran els clubs per afrontar-ho. 

També apostem pels esports minoritaris i hem augmentat els ingressos per autogestió 
amb el voleibol, tot i que això no significa que deixem de banda les necessitats 
dels clubs que ja hi són. 

El poliesportiu, com el Casal de barri, està més que saturat i necessitem un pla integral 
d'esport per resoldre les carències al barri. Tenim moltes peticions que ja no es poden 
atendre. Haurem de demanar al Districte reformes per ampliar el que tenim i 
nous equipaments esportius al barri. 

Laura, Coordinadorade l’equipament, ens explica les novetats ques’han produït com 
l’exposició sobre la història del Poliesportiu i les millores en seguretat i material 
demanades.  

Hem rebut una subvenció extraordinària de la Generalitat i hem fet una forta inversió 
en materials i confort amb recursos propis (joc de pals voleibol, armaris, mobiliari, 
aparells neteja) i l’Ajuntament va fer millores com les noves cortines i cistelles 
motoritzades. També hem augmentat les hores de neteja i del responsable de pista 
pels caps de setmana a càrrec d’increment del pressupost. 

Ens informa de que l’Ajuntament ha instal·lat una ventilació forçada que no funciona 
gaire bé ni resol les necessitats de climatització de l’equipament. Es necessiten equips 
també per climatitzar els espai de treball. 
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També ens explica les necessitats de tornar a pintar les línies de les pistes pel 
moviment de les cistelles, la necessitat de protecció de tot el perímetre de la pista, 
d’una porteria de reserva, dels problemes amb la caldera, de la petició d’una font 
d’aigua i de la introducció dels recipients per reciclatge. 

Per últim ens raona la necessitat d’equipaments esportius al barri per la forta 
demanada que no podem cobrir amb el que tenim i que s’està treballant en un pla 
integral d’esports que reculli nous equipaments per presentar a Districte. 

 

 

7.- Precs i preguntes: 

Es preveu nova assemblea general PECA a la primavera de 2023 


